

Raad van Bestuur 3 december 2018

Maandag 3 december 2018, 20u00, Elewijt Center te Zemst

Aanwezig: Christof Claes, Marc Van der Mierde, Erwin Dirckx, Bart Danhieux, Tim Mogal, Giannoula Tsakitzidis, Tom Lovink en Filip Soetaert

Verontschuldigd: Jan Stryckers

Ambtshalve: Alex De Brauwer, Anne Louis en Tina Muyllaert

Agenda

1. Opening door de voorzitter a.i.

Bart opent de vergadering en wenst de voorzitter van DHW veel beterschap en een spoedig herstel.

Ook wenst hij Karl Laverge veel sterkte met het overlijden van zijn moeder.

Tenslotte zou hij Beau Bortolin ook veel beterschap en een goed herstel willen toewensen.

2. Verslag vorige vergadering

Verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd en mag gepubliceerd worden

3. Voorstelling Tom Lovink

Tom Lovink is momenteel voorzitter van HC Schoten en stelt zich verder ook kort even voor aan alle aanwezigen waarbij hij ook zijn motivatie uiteenzet om toe te treden tot de RvB.

Alle aanwezige leden van de RvB zijn ervan overtuigd dat hij meerwaarde kan bieden aan het bestuur en aanvaarden hem zonder meer als gecoöpteerd lid

4. Oplijsting taken RvB

Bart heeft deze oefening gemaakt en heeft een korte omschrijving van de verschillende zaken die eenieder doet binnen de RvB:

Filip Soetaert: OVZ & Juridische zaken
Erwin: Reglementen
Christof: IT en competitie
Giannoula: Dames/meisjes
Jan: Marketing
Marc: Competitie
Philip Hendrix: SR's
Philip Heylen:
Alex: Penningmeester & Financiën
Tim: Secretaris Generaal, Financiën & OVZ
Bart: VZ en sporttechnische aangelegenheden

5. Scheidsrechteraangelegenheden

Vraag van scheidsrechtercomité: wat kunnen wij als scheidsrechters doen om ons te wapenen tegen 'aanvallen' vanuit social media vanwege andere leden van de VHV?

- Kan dit op één of andere manier bestraft worden?
- Waar stopt vrijheid van meningsuiting en begint het laster te worden?
 - o Om dergelijke zaken in reglementen te gaan gieten, is geen evidente zaak strafrechtelijk gezien
 - o Philip Hendrix zal de vraag stellen aan Martijn (van de Beneleague) hoe dit in Nederland wordt aangepakt
 - o Binnen deontologische code opnemen?
- Uitslag van de omstreden wedstrijd Meeuwen - Uilenspiegel werd gepubliceerd door secretariaat en terug verwijderd door Philip Hendrix
 - o Christof wijst erop dat hij hierin als lid van de cel competitie niet gepasseerd had mogen zijn

6. Legitimatiekaarten

- Voorstel Erwin Dirx
- VHV heeft er geen volgens reglementen; dus huidige die in omloop zijn, zijn niet geldig
 - o KBHB heeft deze wel en heeft dit ook in zijn reglementen opgenomen.
 - o Hoe ziet VHV dit?

- Voorstel hiertoe uitwerken om hier duidelijke lijn in te maken door Erwin Dirckx
- Moet hiertoe register voor bijgehouden worden?
- Ook kaarten zoals deze van de KBHB laten drukken (Tina vraagt offerte hiervoor op)

7. Update database

- Stand van zaken: presentatie door Christof
- Naar AV toe: welke zaken willen we meegeven, hoe gaat dit er uitzien (bvb demo), wat kan je doen binnen de nieuwe database als lid, clubbestuurder,...
 - Boodschap meegeven dat er workshops zullen komen om dit in praktijk te 'leren'
 - 'huidige digitale wedstrijdblad' zeker ook aan bod laten komen
 - Bestaande papieren versie nog niet vervangen in dit systeem
 - Alles moet volgens GDPR-regels in orde zijn
 - Op uw loginscherm moet direct link naar privacy verklaring
- Deltablue heeft ondertussen ook stuk JSF ingewerkt
- Logins aangemaakt voor alle leden van het beheerscomité JSF
- Kan betaald worden via de overheadkosten binnen het JSF
- Regio Oost-West draait momenteel nog niet mee 'proef'
- Guido zou dit vanuit het regiobestuur Oost-West graag wel reeds doen zodat de problemen van dit jaar vermeden kunnen worden
- Christof geeft hiertoe nu groen licht en stelt dat de database nu klaar is om extra testmensen toe te laten, waaronder ook bvb Guido Moeyersoons (?)

8. Digitalisering/wedstrijdblad

- Woensdag 05/12/18 staat er een meeting gepland in aanwezigheid van Anne, Christof, Philip H. en Tina waarop het bedrijf Bel Media zijn voorstel hiertoe zal komen presenteren

9. Jeugdcompetitie meisjes

Besluit over regiovergaderingen die er in dit kader werden georganiseerd:

- Was mooie opkomst
- Alle nota's gedigitaliseerd en geanalyseerd door Giannoula
- Meest prangende opmerking: Niet ok om 6u onderweg te zijn om 2 maal 20 minuten te spelen tegen ploegen die vaak van achter de hoek komen
- Voorstel om dit aan te passen
- Eerste voorstel tot hervorming: eerst zonaal, dan regionaal, dan Vlaams
- Terug meer aandacht voor breedtesport, streethandbal, binnen de competitie
- Terug meer animo op en rond de toernooien (bv Pim de Panter)
- Volgende stap; tegen eind januari consensus om tegen maart duidelijk zicht te hebben over het inschrijven voor de competitie
- Puntensysteem achterwege laten: per seizoen hoogst geplaatsten tegen elkaar, laag geplaatsten tegen elkaar
- Competitie voor M12 later laten beginnen, bv december ipv september zodat eerst nog wat toernooien kunnen gespeeld worden en er eventueel nog spelers geronseld kunnen worden
- Systeem van 3 wedstrijdje binnen M12 waarvan laatste niet meetelt, willen ze ook liefst afschaffen
- Andere leeftijdscategorieën hanteren: M13, M15, M17, ...
- Compatibel met buitenland
- Giannoula bezorgt uitgebreid verslag nog aan alle leden voor de RvB

10. Agenda Bijzondere Algemene Vergadering:

- Stand van zaken voorbereidingen
- Alternatief voor de uiteenzetting over het verenigingswerk
 - Is momenteel geen alternatief, dus BAV om 20u00 laten starten
 - Volgende Algemene Vergadering (16-05-2019 of 23-05-2019)/uiteenzetting over "het verenigingswerk".
 - Agenda: Christof zijn uiteenzetting (5), financiële (4), korte inleiding door Bart, uiteenzetting over meisjescompetitie door Giannoula (3), voorstelling van Anne en Tina en Tessa
 - Tessa en Els hun aanwezigheid wordt gevraagd
 - Leden van RvB worden bij voorkeur ook verwacht
 - Bureau komt dan samen om 19u00
 - Materiaal: micro, beamer en scherm, groene en rode stemkaarten (vragen aan Els), computers
- AV op 23/05/19

11. Varia

- Deontologische code leden RVB: Tina en Anne stellen dit op
- Versterking RVB : Stand van zaken nieuwe gecoöpteerde leden RVB; met dank aan Tom voor zijn aanwezigheid dus vandaag
- Tessa Leeten is het contact bij de VHV voor de Beneleague?
 - o Bart zal hiertoe contact opnemen met Piet want Tessa lijkt ons hiervoor niet de geschikte persoon gegeven de uiteindelijke opzet van deze persoon
 - o Keer samenzitten met enkele mensen van de Board om dit kort te sluiten
- Nieuwe telefooncentrale secretariaat is ondertussen een feit; doorschakeling van oude naar nieuwe nummer moet nog gebeuren
- Nieuwe nummers staan wel reeds op de site met korte uitleg waarvoor ze bij wie terecht kunnen.
- Contract Hub zal eerstdaags in orde gebracht worden zodat hij vanaf januari als vaste medewerker aan de slag kan blijven in 3/5 werkverband
- Algemeen managers spreken met haar verder af om dit geleidelijk aan terug op te bouwen dankzij de opname van vakantiedagen tussendoor.
- Tina werkt dit verder uit tegen volgende RvB
- Clubs moeten dit duidelijk aangeven op de aansluitingskaarten (nieuwe hebben hier aparte aankruisvakjes voor)